
Storfjord kommune  
Kulturkontoret 

Notat 

Til: Sigmund Steinnes, Trond Roger Larsen, May-Tove Lilleng 
Fra: Maria Figenschau 

Referanse Dato 

2015/370-20 22.09.2015 

Møteprotokoll - Storfjord ungdomsråd 28. august 2015 

Tid og sted:  Rådhuset, kl. 14.30 – 15.45 

Tilstede: Anne-Marte Hansen, Vebjørn Karvonen, Tonje Nilsen, Elena Stenberg 
Nilsen 

Forfall: Elise-Agnethe Johnsen, Amalie Naimak, Malene Varvik 

Merknader: Ingen 

24/15   Evaluering av «Sensommer i Storfjord» 

Hva var bra? 
· SUR tok initiativ til å arrangere et arrangement. 
· Leder var flink til å delegere oppgaver. 
· Programmet var godt. 
· SUR fikk støtte fra mange ulike instanser, og fikk skryt for god 

prosjektbeskrivelse og budsjettoppsett. 
· SUR hadde godt samarbeid, men det oppsto uenighet rundt valget om å 

avlyse. 
· Fotball og film var mest populært. 
· Det blei satt opp buss slik at arrangementet blei regionalt. 
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Hva kunne vi gjort bedre? 
· SUR kunne vært mer effektiv i begynnelsen av prosessen, både i forhold til 

programinnhold og i forhold til søknader. 
· Stedet kunne vært bedre – et koseligere sted som gir bedre stemning 

�campingplass i stedet for �grusørken��. 
· Det kom få påmeldte, dette kan kanskje være fordi Storfjord ikke er 

attraktivt. 
· Tidspunktet burde vært annerledes, slik at det var mulig å møtes for å 

kunne endre planene etter at påmeldingstallene var klare. 
· Påmeldingsfristen burde vært mer enn 14 dager før arrangementet, for å få 

bedre tid til å gjøre eventuelle endringer. 
· SUR satset for høyt i år. Dersom arrangementet ikke hadde hatt konsert, 

men bare �orkshops og kanskje et enklere underholdningsopplegg på 
kvelden, ville det vært mulig å gjennomføre et godt arrangement selv med 
færre påmeldte enn beregnet. Da kunne også budsjettet vært lavere. 

· Det var vanskelig å rekruttere frivillige voksne. 
· Det var en vanskelig å bli enige om avgjørelsen om å avlyse, og spesielt 

vanskelig fordi det på det tidspunktet ikke var mulig å møtes fysisk for å 
drøfte gjennom saken. 

Flertallets begrunnelse for avlysning 
Det var for få påmeldte til å gjennomføre arrangementet på en god måte som 
planlagt, og det var ikke mulig å møtes fysisk for å gjøre endringer. Det ville vært 
mye penger å bruke på så få mennesker. 

Konklusjon 
SUR sender inn evalueringsrapport til de som har støttet arrangementet, og søker 
om å få utsatt tilskuddene ett år. 

25/15   Valgforberedelsen 2015/16 

  Amalie, Tonje, Elena og Anne-Marte har sittet i to år, fra Hatteng. 

Malene har sittet to år, fra Skibotn. 

Ikke på valg: �arla og Vebjørn. 

De som er på valg må gi tilbakemelding innen 5/9 om de ønsker gjenvalg. 

Vebjørn ønsker og innvilges fritak for sitt siste år pga skolegang i Tromsø. 
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Dokumentet er elektronisk godkjent og har ikke håndskrevet signatur.  


